
Správa o činnosti Exekutívy SF v súťažnom ročníku 2018/2019. 

 

Slovenský futsal musel po konferencii v júni 2018 riešiť zásadný problém, keďže predchádzajúci 

predseda Exekutívy p. Ing. Marcel Budáč sa vzdal svojej funkcie ku koncu ročníka 2017/2018. Keďže na 

riadnej konferencii nikto nekandidoval na pozíciu predsedu Exekutívy SF, musel VV v záujme plynulého 

pokračovania súťaží nájsť zastupujúceho predsedu Exekutívy SF. Preto VV svojím rozhodnutím poveril 

výkonom funkcie predsedu Exekutívy SF, člena VV SF Ing. Jána Plošticu.  

Exekutíva Slovenského futsalu („ďalej Exekutíva“), pracovala pod vedením Ing. Ploštica Ján od 01. 07. 

2018. Exekutíva sa od začiatku riešila množstvo problémov, keďže nedošlo k plynulému odovzdaniu 

funkcie z predchádzajúceho obdobia. Exekutíva si v začiatku svojho pôsobenia určila priority pre 

nadchádzajúcu sezónu a aj víziu do budúcna, ktorá bola prezentovaná VV SF a jednohlasne schválená.  

Vízia spočívala najmä v rozšírení členov Exekutívy, a tým zastabilizovaniu fungovania Exekutívy na 

najbližšie obdobie, t. j. sprehľadnenie fungovania Exekutívy, zvýšenie transparentnosti, prenesenie 

zodpovednosti na jednotlivých členov Exekutívy, postupnom zapracovaní základných marketingových 

aktivít na prezentovanie súťaží SF, či skvalitneniu servisu pre priamo aj nepriamo riadené súťaže SF.  

Exekutíva už na začiatku svojho pôsobenia riešila zloženie najvyššej súťaže, keďže kluby ŠK Slovan 

Bratislava futsal a Ivekol Nové Zámky nesplnili požiadavky na účasť v najvyššej súťaži. Exekutíva SF 

preto ponúkla ich miesta ďalším družstvám s právom účasti v najvyššej súťaži, žiaľ túto možnosť využilo 

iba družstvo Futsal Team Levice. Ostatné družstvá hlavne kvôli nedostatočnému časovému úseku do 

začiatku súťaže nereflektovali na možnosť hrať najvyššiu súťaž vo futsale. V hre bol ešte aj projekt U19, 

ktorý by bol zaradený do súťaže ako 10 účastník v rámci prípravy na marcovú kvalifikáciu. Žiaľ, ani 

v tomto prípade sa nepodarilo zabezpečiť financovanie tohto projektu do začiatku súťažného ročníka. 

Aj pre tieto dôvody sa teda začal súťažný ročník len s 9 účastníkmi.  

Dňa 01. 09. 2018 sa uskutočnilo v púchovskom športovom centre stretnutie klubov na základe 

memoranda o spolupráci ohľadne nadchádzajúcich súťaží. Avšak treba konštatovať, že tohto stretnutia 

sa zúčastnili iba 4 kluby. V súvislosti s týmto, tak sa potvrdilo aj počas sezóny, treba povedať, že kluby 

nemajú žiadnu snahu podieľať sa na chode súťaží a už vôbec nie ju riadiť. Kluby riešia riadenie súťaži 

len vtedy keď sa ich to negatívne dotýka. Na tomto stretnutí Exekutíva prezentovala pripravované 

kroky, čo účastníci stretnutia privítali, a zároveň s nimi formálne súhlasili.  

Exekutíva bola kreovaná k 01. 09.2018 v tomto obsadení: 

Ing. Ploštica Ján - predseda Exekutívy, zodpovedný za riadenie Varta futsal ligy. 

Marián Fischer – člen Exekutívy SF, zodpovedný za radenie R a DZ – do 31. 12. 2018 

Dušan Štafen  - člen Exekutívy SF, zodpovedný za mládeže SF 

Ing. Lukáš Berec - člen Exekutívy SF, zodpovedný za súťaže žien 

Mgr. Ivan Čuhár - člen Exekutívy SF, zodpovedný matriku SF 

Ján Kopec - člen Exekutívy SF, zodpovedný za koordináciu druhých líg. 

Predseda Exekutívy okrem nepriameho riadenia všetkých zložiek Exekutívy mal na starosť rozhodnutia 

ohľadom Varta futsal ligy, okrem R a DZ a Matriky SF, kde zastaval iba koordinačnú činnosť a prípadné 

nadväznosti na normy.   



K 01. 09. bola spustená nová webová stránka Exekutívy (www.futsalexekutiva.sk), kde pri nákladoch 

120 EUR/rok  vznikol unikátny priestor, kde si ktokoľvek môže kedykoľvek nájsť všetky oficiálne výstupy 

Exekutívy. Tento projekt mal veľmi dobrú odozvu, o čom svedčí aj jeho návštevnosť na úrovni cca 

10 000 videní mesačne.  

Spoločne so štartom ligového ročníka sa Exekutíva podujala vyrábať ankety Exekutívy SF. Pôvodný 

zámer bol preniesť výrobu do externého prostredia, čo sa nakoniec nepodarilo zrealizovať a ankety 

(Hráč mesiaca, Gól mesiaca, Akcia mesiaca, Tipovačka) boli vyrábané Exekutívou SF. Úspora pri výrobe 

Exekutívou SF bola cca 5000 EUR/sezóna. Ankety Exekutívy SF sa tiež tešili pomerne zaujímavému 

sledovaniu, kde hlasovalo v jednotlivých kolách okolo 3000 ľudí.  

V sezóne 2018/2019 riešila Exekutíva SF 21 podaní od klubov, či iných členov SF. Veľká časť podaní sa 

týkala najme výkonov R a DZ nielen v stretnutí dospelých, ale aj mládeže. V sezóne 2018/2019 sa 

odohralo spolu 95 stretnutí, z ktorých bolo jedno kontumované  a v jednom prípade boli odrátané tri 

body. 

V sezóne 2018/2019 boli 4 námietky, ktoré rozvádzam v tejto správe. 

1. Kontumácia stretnutia 1. kola Mimel Lučenec – Pinerola Futsal 1994 5:0. V tomto stretnutí 

nastúpil hráč Petterson Bruno Moura Da SIlva, ktorý bol vylúčený v poslednom stretnutí svojho 

predchádzajúceho klubu (ŠK Makroteam Žilina), a trest sa prenášal do sezóny 2018/2019. 

V tomto prípade je samotný hráč povinný oznámiť svojmu novému klubu, prípadne 

predchádzajúce disciplinárne previnenie.  

2. Prerušenie stretnutia 12. kola Futsal Team Levice – ŠK Makroteam Žilina. V tomto stretnutí 

došlo k opusteniu hracej plochy aktérmi 1s pred koncom prvého polčasu. Zo záznamu 

(neúplného) je zjavné, že došlo k zlej interpretácii rozhodnutia rozhodcov na HP a obe družstvá 

sa odobrali na polčasovú prestávku. Následne prišlo k revidovaniu (vysvetleniu) rozhodnutia 

rozhodcu, a z tohto dôvodu sa podľa rozhodnutia R mala dohrať posledná sekunda prvého 

polčasu. Keďže záznam nie je kompletný, nie je možné, určiť časový rozsah koľko trvalo 

družstvám, kým sa vrátili na HP. Exekutíva v tomto prípade ustúpila od potrestania oboch 

aktérov, keďže je presvedčená, že problém vznikol hlavne nesprávnou interpretáciu 

rozhodnutia R. Exekutíva v tomto prípade pokarhala družstvo ŠK Makroteam Žilina za 

opustenie HP a družstvo Futsal Team Levice upozornila na dodržiavanie Rozpisu súťaže Varta 

futsal ligy ohľadom náležitostí nahrávania videozáznamu so stretnutia. 

3. Štart družstva FC Spartak Trnava – futsal v čase zastavenej činnosti 14. kolo. Klub FC Spartak 

Trnava nastúpil na stretnutie 14. kola Varta futsal ligy v čase zastavenej činnosti z dôvodu 

neuhradenia zbernej faktúry. Klubu FC Spartak Trnava – futsal boli v zmysle noriem SF 

odobraté 3 body. 

4. Stretnutie 3. semifinále play off ŠK Makroteam Žilina – Futsal Team Levice.  Štart hráča Michal 

Škulec. V tomto stretnutí nastúpil hráč Michal ŠKulec bez toho, aby bol riadne uvedený v zápise 

o stretnutí. Normy SF v tomto prípade nepovažujú takýto štart hráča za neoprávnený, a z tohto 

dôvodu musel byť výsledok stretnutia ponechaný v platnosti. Pochybenie v tomto prípade sa 

prenieslo na R a vedúceho družstva D.  

V rámci nápravných opatrení Exekutíva SF navrhuje zmeniť normy tak, aby boli tieto prípady riadne 

definované normami SF a aby nedochádzalo k rôznym interpretáciám v týchto prípadoch. 

K 01. 11. 2018 sa vzdal členstva v Exekutíve p. Ján Kopec, nakoľko sa mu nepodarilo realizovať 

myšlienku spoločnej koordinácie druhých líg.  

http://www.futsalexekutiva.sk/


K 01. 01. 2019 na základe pracovného vyťaženia sa funkcie člena Exekutívy SF vzdal p. Mariám Fischer. 

Na základe nominácie predsedu Exekutívy sa k 01. 01. 2019 stal členom Exekutívy SF zodpovedným za 

riadenie R a DZ stal p. Ing. Marcel Budáč.  

Počas sezóny 2018/2019 vystalo množstvo bodov, ktoré boli prezentované klubom na riadnom 

stretnutí klubov  04/2019 v Banskej Bystrici a následne VV SF. Všetky veci, ktoré boli s klubmi a VV 

prerokované, budú zapracované do novelizácie noriem SF. Základná osnova zmien bola prezentovaná 

nielen klubom, ale aj širokej futsalovej verejnosti bezprostredne po zasadnutí. Žiaľ, opätovne treba 

konštatovať, že predmetnej diskusie sa zúčastnilo iba 5 klubov s právom účasti vo Varta futsal lige. Čo 

sa týka verejnosti, tá mala možnosť pripomienkovať normy elektronickou formou, ale túto možnosť 

využil iba jeden človek.  

Návrhy do budúcna: 

Keďže mandát od VV mi automaticky zaniká konferenciou, sú tieto návrhy skôr prianím ako návrhom. 

1. Skvalitnenie fungovania Exekutívy. Exekutíva SF je v dnešnej dobe funguje vyslovene 

amatérsky so štatútom dobrovoľníka. Rozvoj súťaží na SR, sa aj vplyvom príchodu zahraničných 

hráčov musí zlepšiť, čo je podľa môjho názoru v priamom rozpore s nastaveným štatútom 

Exekutívy. Treba sa zamyslieť nad formou kreovania Exekutívy a jej štatútom do budúcna. Môj 

návrh je, aby za funkcie v Exekutíve prináležala odmena, resp., aby boli úlohy, ktoré z tej ktorej 

úlohy plynú, honorované. Týmto krokom by sme mohli dosiahnuť nielen väčší záujem o prácu 

v Exekutíve, ale aj, podľa môjho názoru, kvalitnejší výstup Exekutívy.  

2. Člen Exekutívy, ktorý sa bude starať o marketingové aktivity súťaží priamo riadených 

Exekutívou SF, nielen na úrovni jestvujúcich aktivít (ankety Exekutívy), ale aj prinášaním nových 

možností propagácie SF ako celku.  

3. Udržať ľudí, ktorí pracujú pre futsal. Treba nájsť spôsob ako udržať ľudí, ktorí sa snažia futsal 

rozvíjať na akejkoľvek úrovni.  

na úrovni riadenia súťaži - ich odmena,  

na úrovni klubov - zjednodušenie komunikácie so zväzom 

školenia organizované SF za účelom skvalitnenia práce v kluboch 

kvalifikované semináre trénerov, vedúcich, usporiadateľov 

workshopy zamerané na výklad pravidiel ako aj iných noriem 

4. Postupná revízia noriem SF, aby zodpovedali požiadavkám súčasnosti 

5. Posunúť štatút najvyššej súťaže na úroveň poloprofesionál a s tým súvisiace všetky dokumenty 

(zmluvy, licencie, prehliadky...) 

6. Zmeniť formu kreovania predsedu Exekutívy, resp. člena Exekutívy zodpovedného za riadenie 

najvyššej súťaže.  

Súčasný stav: predsedu Exekutívy SF volí konferencia.  

Zmeniť: predsedu Exekutívy SF volí VV na návrh klubov, resp. člena Exekutívy SF zodpovedného 

za riadenie najvyššej súťaže volia kluby na návrh VV SF.  

7. Zapracovať do riadenia viac ľudí z praxe, ktorí majú reálne skúsenosti s fungovaním v kluboch. 

 

 

 

V Žiline 21. 05. 2019         Ing. Ján Ploštica 

 



Správa o činnosti komisie mládežníckeho futsalu v súťažnom ročníku 2018/2019 

 

V rámci Exekutívy SF bol poverený riadením komisie mládeže Dušan Štaffen.  

 

Mládež som v novej štruktúre pod vedením pána predsedu Plošticu prebral koncom leta 2018 v čase, 

keď už určité veci ako rozpis súťaže, či kreovanie dvojičiek pre FEJ U20 boli v procese. Bol som 

poverený riadením oboch našich mládežníckych súťaži a to FEJ U-17 (pre ročník narodenia 2002 

a mladší) a FEJ -20 (pre ročník narodenia 1999 a mladší). Obe súťaže riadil a finančne podporoval SF, 

cestou komisie, úradných správ a portálu ISSF.  

Vo FEJ U-20 sa predstavilo 11 účastníkov v nasledovnom konečnom poradí: 

1. NLF Olympia Košice 

2. FK Ekoprim Prešov 

3. MŠK Žilina FUTSAL 

4. FC Spartak Trnava-futsal 

5. Wild Boys ´02 Bratislava 

6. Mimel Lučenec 

7. Futsal Team Levice 

8. Pinerola Futsal 1994 

9. TNF MIA SAN MIA Kanianka 

10. ŠK Makroteam Žilina 

11. Lion car MIBA Banská Bystrica 

Na základe rozpisu seniorskej súťaže pre sezónu 2018/2019 bola povinnosť klubov postaviť aspoň 

jedno mládežnícke družstvo do ľubovoľnej súťaže  a výnimku na jednu sezónu dostavajú nováčikovia 

súťaže. Tú využili iba Barabéri Bratislava, keď druhý nováčik VARTA futslovej extraligy MŠK Žilina 

FUTSAL postavil svoje družstvá dokonca do oboch súťaží. Mimo extraligové kluby postavili v oboch 

kategóriách družstvá aj liahne mládežníckeho futsalu a to NLF Olympia Košice ako aj FK Ekoprim 

Prešov! V súťaži FEJ U-20 sa predstavil aj nováčik na futsalovej mape a to TNF MIA SAN MIA Kanianka, 

ktorá hrávala svoje domáce zápasy v Prievidzi. Súťaž sa hrala turnajovým spôsobom, keď kluby pred 

sezónou vytvorili na báze dobrovoľnosti takzvané „dvojičky“, bez dvojičky ostal obhajca titulu 

z predchádzajúcej sezóny Mimel Lučenec. Majstrom Slovenska sa v dlhodobej súťaži stali hráči NLF 

Olympia Košice. Nakoľko nemáme druhú ligu, nevypadol nikto. Po dlhodobej súťaži zorganizoval SF aj 

pohárovú súťaž, takzvanú „final four“ pre prvé štyri najlepšie družstvá súťaže. Finálový turnaj sa 

odohral v Badíne a jeho víťazom sa stalo družstvo NLF Olympia Košice. Po sezóne boli trofejami 

ocenené prvé 4 družstvá oboch súťaží, ako aj najlepší strelec a ideálna zostava dlhodobej súťaže. 

Vo FEJ U-17 sa predstavili 4 účastníci v nasledovnom konečnom poradí: 

1. ŠK Makroteam Žilina 

2. MŠK Žilina FUTSAL 

3. FK Ekoprim Prešov 

4. NLF Olympia Košice 

Súťaž sa hrala turnajovým spôsobom, keď každý klub zorganizoval na svojej palubovke po 2 turnaje. 

Na každom turnaji sa hralo systémom každý s každým. Dlhodobú súťaž vyhralo družstvo ŠK 

Makroteam Žilina. Nadstavbová súťaž sa pre túto vekovú kategóriu nekonala. Nakoľko ani v tomto 



prípade nemáme druhú ligu, nevypadol nikto. Po sezóne boli trofejami ocenené prvé 4 družstvá 

oboch súťaží, ako aj najlepší strelec a ideálna zostava dlhodobej súťaže. 

Nakoľko sú všetky kluby FEJ U-17 súčasťou FEJ U20 a ich zástupcovia, tréneri a vedúci sú prakticky tí 

istí ľudia, dovolím si obe súťaže zhodnotiť spoločne. 

Táto správa by mala byť asi faktickým zhrnutím sezóny, ale neodpustím si krátku úvahu: 

Za najväčší problém celej mládeže na Slovensku považujem fakt, že sa mládež  medzi majiteľmi 

extraligových klubov stále považuje za akési nechcené dieťa, aj keď sa k tomu verejne nikto neprizná. 

A to aj napriek tomu, že zriadenie a vedenie mládežníckych družstiev z veľkej miery financuje SF. Čo 

vôbec potom, keď prestane? Mládež je postavená na zanietených jednotlivcoch, ktorých je stále málo. 

Kluby sú personálne a finančne poddimenzované, a preto si nemôžu dovoliť zlepšenie podmienok pre 

hráčov, mládežníckych trénerov a budovanie nižších vekových kategórií, ktoré považujem za kľúčové! 

Ale to už je iná a obohratá pesnička...“. 

V oboch súťažiach sa neobjavil tak závažný problém, ktorý by narušil hladký priebeh súťaže. To ale 

neznamená, že sa počas sezóny neobjavilo veľké množstvo malých problémov, ktoré je určite 

možnosť napraviť a v budúcnosti sa im vyvarovať!  

- dobrovoľné kreovanie dvojičiek (od novej sezóny určuje exekutíva SF) 

- zmeny a úpravu názvu klubu počas sezóny (nadväznosť na ISSF) 

- včasné nahlasovanie dejiska a UHČ (neplatí pre všetky kluby) 14 dní vopred 

- nedostatočné technické zabezpečenie zápasov v podobe pitného režimu (navrhujeme 

v novom rozpise úplne zrušiť), zdravotnej služby (riešené v navrhovanom novom rozpise), PC 

a internetu, zápasových lôpt a podobne 

- nedodržiavanie časových lehôt pri nahrávaní videa 48/96 hodín 

- nedodržiavanie zasielania komentárov (navrhujeme v novom rozpise úplne zrušiť) 

 

Vypracoval: Dušan Štaffen 

Turie, 21.5.2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Správa o činnosti pracovnej skupiny poverenej riadením rozhodcov a delegátov SF v súťažnom 

ročníku 2018/2019. 

Exekutíva na úseku riadenia R a D bola zriadená pred začiatkom novej sezóny v dočasnom zložení: 

Marián Fischer, Lukáš Peško, Mário Belavý, Pavol Havrila, Rastislav Behančin . Komisia sa pri výkone 

svojej činnosti zamerala na dva hlavne ciele: a) podporiť a rozvíjať aktuálne fungujúcich R a D a b) 

vyvinúť úsilie smerujúce k výchove potenciálnych R a D, ktorí by boli pripravení na nomináciu v 

najvyššej slovenskej futsalovej súťaži. Tomu bola podriadená aj skladba letného semináru. Výsledkom 

tejto snahy bol aj štart nových R a D, menovite R : Brutvanová, Hudák, Marko, Poruban, Bublávek. Z 

týchto menovaných sa zatial v lepšom svetle ukázali iba Brutvanová a Bublávek. Delegáti : Ploštica 

Ján, Moncman Štefan, Hlavenka Jozef, Čuhár Ivan. Komisia sa v priebehu základnej časti sezóny 

okrem svojej bežnej činnosti zaoberala aj novo zakotvenou povinnosťou analyzovania video klipov, 

ktoré zachytávali rôzne herne situácie, ktoré ako podnet posielali jednotlivé kluby, resp. boli 

predmetom ich námietok. Je nutne uviesť, že tento koncept napriek dobrému úmyslu nepriniesol 

pozitívny výsledok a práve naopak prispel k zvýšeniu tlaku a negatívnych emócii. Vo vzťahu k 

medzinárodným stretnutiam je vhodne uviesť, že v priebehu základnej časti Varta extraligy bolo 

odohratých niekoľko medzinárodných stretnutí mužov (futsal week) a taktiež zápasov žien, kde 

výkony slovenských R boli podrobne sledovane a v zásade pozitívne hodnotene. Komisiu som viedol 

do 31.12.2018 a následne bola prebratá a vedená Ing. Marcelom Budáčom.  

______________________ Dňa 01.01.2019 som prevzal riadenie pracovnej skupiny poverenej 

riadením rozhodcov a delegátov Slovenského futsalu (ďalej len KR) 1) Prvoradým krokom bolo 

zloženie KR a zloženie Komisie pre riešenie sťažností a to nasledovne: KR bola zložená z nasledovných 

členov: Marcel Budáč, člen exekutívy zodpovedný za riadenie KR Marcel Kubinec, člen KR zodpovedný 

za delegovanie delegátov Pavol Havrila, člen KR zodpovedný za delegovanie juniorských súťaží a 

technický úsek Lukáš Peško, člen KR zodpovedný za školiaci úsek Mário Belavý, člen KR zodpovedný 

za tvorbu a delegovanie ženských súťaží Komisia pre riešenie sťažností bola zložená nasledovne: 

Marcel Budáč – delegát SF Ľudovít Hrmo – delegát SF Marcel Kubinec – delegát SF Vladimír Badura – 

delegát SF, FIFA Lukáš Peško – rozhodca SF, FIFA 2 2) KR zorganizovala 23.-24.2.2019 v Kežmarských 

Žľaboch - Zimný dvojdňový doškoľovací seminár rozhodcov a delegátov. Na seminár boli prizvaný aj 

rozhodcovia z nižších súťaží, ktorí boli odporučení regionálnymi zástupcami jednotlivých zväzov. 

Seminár sme organizovali v domácej réžii bez zahraničných lektorov. Gesciu prednášok si zobral pod 

patronát Lukáš Peško, Mário Belavý, Marcel Kubinec, Mário Bohun, Jozef Hlavenka a Marcel Budáč. V 

spolupráci s komisiou delegátov SFZ v zastúpení Františkom Košičárom sa podarilo v rámci tohto 

dvojdňového seminára zorganizovať aj Licenčný seminár delegátov Slovenského futsalu kde úspešne 

absolvovali a dostali Osvedčenie licencie ,,P“ pre futsal platné na 4 roky nasledovní delegáti: Ján 

Ploštica, Ľudovít Hrmo, Marcel Kubinec, Marcel Budáč, Vladimír Badura, Ivan Čuhár, Jozef Hlavenka, 

Rudolf Krchňavý, Vlastimil Kuspan, Štefan Moncman, Peter Slimák. 3) Ďalšou z činností bolo z 

hľadiska legislatívy upraviť a prepracovať normy a interné usmernenia kde boli následne 

prepracované tieto dokumenty: - Popis priestupkov - Smernica fair-play - Pokyny pre DS a DPR - 

Zásady činnosti R a DZ 4) Počas súťažného ročníka od 13. kola do finále play-off vrátane juniorský 

súťaží, Komisia pre riešenie sťažností zaznamenala 5 sťažností z čoho : 4 boli na výkon rozhodcu (1x 

FEJ U-20, 1x FEJ U-17, 2x extraliga). 1 sťažnosť bola na hodnotenie DPR. 5) Našou hlavnou úlohou v 

nasledujúcom období bude stabilizácia rozhodcovského tímu a postupné zapracovávanie mladých 

rozhodcov do najvyššej futsalovej súťaži.  

S pozdravom Ing. Marcel Budáč 

 



Správa činnosti Matriky SF v súťažnom ročníku 2018/2019. 

 

Úlohu matriky prevzal Mgr. Ivan Čuhár 01.08.2018 a zároveň aj Matriku SF-BA  a SF – V.  

Matrika pracovala okrem menších nedostatkov v podstate bezproblémovo. Objavili sa drobné 

nedostatky najmä pri komunikácií klub – matrika SF – matrika SFZ, kde kluby kontaktovali matriku SFZ 

bez vedomia matriky SF, pri žiadaní hráča zo zahraničia. Nedostatok bol vyriešení, vytvorením 

formulára na stránke futsalexektíva.sk. ktorý sa priamo odošle na matriku SF a následne matriku SFZ.  

Matrika sa stretla s ďalším problémov  a to so žiadosťou o zmenu registrácie podľa RaPP SFZ 

čl.15(5)b). Zmenu registrácie je možné podľa tohto bodu vykonať, až po poslednom termíne prihlásenia 

klubu do súťaží, ktorý pre matriku je termín prihlásenia sa do Open – Ligy. 

Posledným nedostatkom matriky SF, avšak nie matrikou SF spôsobením, bolo nemožnosť 

schválenia zmluvy o vykonávaní amatérskeho športu, nakoľko matrika SF nemala takúto možnosť 

v kompetencii v systéme ISSF. Schvaľovanie podliehalo len matrike SFZ. K dnešnému dňu by mal byť 

tento nedostatok odstránení s prísľubom matriky SFZ spočívajúci v presune kompetencií na 

schvaľovanie zmlúv na vykonávanie amatérskeho športu. 

Na záver matrika uvádza štatistické údaje za obdobie od 01.07.2019 do 01.05.2019. 

 

1. Počet registrácií 327 z toho 31 zmien registrácie, celkovo schválených registrácií matrikami SF 

v issf 361. 

 

2. Počet prestupov 80 z toho 16 zo zahraničia, počet prestupov s obmedzením 37, celkový počet 

prestupov schválených matrikami SF v issf 123. 

 

 

3. Počet schválených registračných preukazov v issf 73. 

 

Bratislava 01.05.2019 

Za Matriku SF Ivan Čuhár 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Správa o činnosti komisie ženského futsalu v súťažnom ročníku 2018/2019 

 

Exekutíva v rámci riadenia ženského futsalu pozostávala prakticky z jedného človeka - Lukáš Bereca, 

ktorý bol poverený riadením od predsedu Exekutívy. V pláne bolo doplniť Ladislava Németha ako 

„krstného otca“ ženského futsalu, ktorý riadil posledné tri ročníky ženskej futsalovej ligy, ale pre 

zdravotné problémy nemohol pomáhať s riadením súťaže. 

 

Činnosť komisie začala 28. septembra, kedy boli posladné prvé informácie do úradnej správy 

Slovenského futsalu. O dva dni na to 30. septembra bol odoslaný e-mail všetkým klubom ženského 

futbalu, ktoré dostali informácie o ženský futsalových súťažiach a hlavne termínoch pre túto súťaž. Do 

15. októbra, kedy bolo uzavretie prihlášok sa prihlásilo 6 klubov.  Nakoľko sa predtým súťaže hrali mimo 

ISSF, bolo potrebné zabezpečiť všetky administratívne náležitosti. Dva kluby boli nanovo 

zaregistrované do ISSF so všetkými náležitosťami (Sport Ladies Club Banská Bystrica a MFK Dukla 

Banská Bystrica futsal). Ostatné kluby už boli zaregistrované v ISSF, čiže u nich bolo potrebné vytvoriť 

iba družstvo. Kreovanie rozpisu súťaže bolo viacmenej v réžii komisie, kluby sa vyjadrili jedine 

k systému súťaže, ktorý si zvolili dvojkolový. Rozpis súťaže bol vytvorený po vzore Futsalovej extraligy 

juniorov, nakoľko sa hral systém dvojičiek. Tento systém bol osvedčení z FEJ a pre ženskú súťaž bol 

ideálny, nakoľko sa súťaž musela odohrať do konca februára. Prvý turnaj sa odohral 15. decembra 

v Badíne a záverečný 23. februára v Žiline aj s vyhodnotením.  

Počas súťaže neboli žiadne problémy, ktoré by ovplyvnili priebeh ligy. Kluby dodržiavali rozpis súťaže, 

jedine komentáre neboli v niektorých prípadoch odoslané. Neboli podané žiadne námietky. Videá boli 

všetky poslané, z ktorých sa robila súťaž o Gól mesiaca.   

 

Návrhy na nový ročník 

- osloviť skôr kluby veľkého futbalu a poslať im bližšie informácie k súťaži, 

- skúsiť nájsť model pre mládežnícke súťaže v ženskej kategórii (ideálne vytvoriť projekt, ktorý by 

mohol pritiahnuť aj mladé hráčky, dá sa argumentovať, že SF platí väčšinu nákladov + kluby môžu 

dostať príspevok od SFZ za mládež), 

- spraviť niekoľko prenosov zo zápasov, turnajov, aby sa dalo viac propagovať ženský futsal, prípadne 

zostrihy zo zápasov. 

 

Banská Bystrica, 30.4.2019 

Vypracoval: Ing. Lukáš Berec 

 


